



Studentrådet SU

REFERAT

Studentrådet SU sitt møte 24.11.20 kl 17:00

På Teams

Møteleder: Fredrik Stensen Lier

Referent: Elin Juliussen

Studentrådet SUs medlemmer:

FTV D	Fredrik Stensen Lier
FTV B	Sigurd Solheim
FTV A	Katarina Randby
FTV C	Thea Lium Hellesvik
IGE	Vilfrid Hjemdahl
IGE	Edvard Fåkvam
ILU	Herman Nesse
ILU	Camilla Sagelv Øyen
ILU	Emma Solberg
ILU	Ingvild Brattetaule
IPL	Jenny Cesilie Larsen
IPL	Adrian Hoseth
IPS	Åshild Wilhelmsen
IPS	Guro Holte Igesund
IPS	Ailin Timannsvik
ISA	Martine Louise Skulstad
ISA	Lina Tungodden
ISA	Børge Elias Bruteig
ISS	Roar Høiby Brakstad
ISS	Sigmund Hauge Fagge
ISS	Viljar Sæbbe
SOSANT	Hanna Drag Lysø
SOSANT	Fredrik Billington
LTV	Anders Lie Hagen

Meldt fravær:

Ikke møtt:

IPL Dima Mohamad

Observatør:

Studenttinget Simen Ringdahl

Studentrådets saker

Konstituering av møtet

Innkallingen ble godkjent, møteleder, ordstyrer og referent valgt.

Ref-sak 24/20 Godkjenning av referat 10.11.20

Referatet 10.11.20 ble godkjent.

Ref-sak 25/20 Saker fra studenttillitsvalgte. Orientering fra FTVene

En runde rundt bordet med kort om hva som har skjedd siden sist.

SU-sak 61/20 Evaluering av semesteret

Det ble sendte en link til skjema for evaluering.

SU-sak 62/20 Valg av PTV

Fredrik gikk gjennom reglene for valget.

Ved en kandidat ble det vedtatt bruk av akklamasjon dersom ingen hadde innvendinger mot kandidaten.

Følgende ble valg for valgperiode 2021:

Lektorutdanning i samfunnsfag for trinn 8-13	Eline Tuer
Bachelor i arkiv- og samlingsforvaltning	Dennis Holm
Bachelor i arkiv- og samlingsforvaltning	Anders Engelstad Romøren
Grunnskolelærerutdanning 5.-10. trinn	Ingeborg Skårsmoen Østerås
Grunnskolelærerutdanning 1.-7. trinn	la Moseby

SU-sak 63/20 Viktige datoer ved semesterstart

Listen viser de viktige datoene alle må notere seg for semesteroppstarten V-21.

SU-sak 64/20: Orientering fra arbeidsgruppa om arbeidsmengden på SU

Gruppa er godt i rute, og jobber med spørsmålene i undersøkelsen.

Studentrådet vil få se undersøkelsen før den går ut.

Lektor vil bli med i arbeidsgruppa.

Det skal sjekkes om det er penger til å bruke på prosjektet.

Det blir laget en promoteringsplan for undersøkelsen.

SU-sak 65/20: Workshop om stor sak neste semester?

Er det noen som har forslag til saker vi kan jobbe med neste semester?

- Praksis
- Campussammenslåinga
- Promoteringaplan – workshop
- Synlighet
- Referansegruppesystemet
- Digitale plattformer ved NTNU

SU-sak 66/20: Eventuelt

Edvard

ønsket tilgang til Adressa jmf. Schibstedt-avtalen

Camilla

har sitt siste studentrådsmøte i dag

Husk Zoom-middagen kl 19.30 😊

Evaluering av møtet

Ingen kommentarer.

Fredrik Stensen Lier

møteleder (sign.)

Elin Juliussen

referent (sign.)